

## ZERTIFIKAT

#### Richtlinie 2014/68/EU

Die Prüf- und Zertifizierungsstelle für Druckgeräte der DEKRA Automobil GmbH bescheinigt hiermit, dass folgendes Unternehmen:

# Theisen GmbH & Co. KG Deipenbrook 17 48607 Ochtrup

an der Fertigungsstätte:

# Theisen GmbH & Co. KG Deipenbrook 17 / Schützenstrasse 10 48607 Ochtrup

ein System für die

## Interne Fertigungskontrolle mit überwachten Druckgeräteprüfungen in unregelmäßigen Abständen von

Wärmetauschern, verfahrenstechnischen Behältern und Rohrleitungen

nach Modul A2 gemäß Anhang III der Richtlinie 2014/68/EU unterhält und berechtigt ist, die nachstehend abgebildete Kennzeichnung auf diesen Produkten anzubringen.

### **C € 2266**

Der Nachweis wurde im Rahmen einer erstmaligen Nachprüfung erbracht. Dieses Zertifikat ist nur in Verbindung mit dem Besuchsbericht Nr.: 20210312-22373-553551329-200-421412 gültig.

Dieses Zertifikat ist gültig bis:	01. Mai 2024
-	
Zertifikats-Registrier-Nr.:	Z-D-001-14722/21

Die Gültigkeit des Zertifikates setzt **laufende Nachprüfungen** in Form von unangemeldeten Besuchen in festgelegten, unregelmäßigen Abständen durch die notifizierte Stelle voraus.

Halle, 26.04.2021

DEKRA 2266

Zertifizierungsstelle für Druckgeräte



### CERTIFICATE

### Directive 2014/68/EU

The conformity assessment body for pressure equipment within the DEKRA Automobil GmbH organization certifies, that enterprise named below:

Theisen GmbH & Co. KG
Deipenbrook 17
48607 Ochtrup

with the manufacturing site at:

Theisen GmbH & Co. KG
Deipenbrook 17 / Schützenstrasse 10
48607 Ochtrup

maintains a system for

Internal production control plus supervised pressure equipment checks at random intervals of

Heat Exchangers, process engineering Vessels and Pipes

per module A2 according to annex III of mentioned directive 2014/68/EU and is entitled to affix following marking next to our notified body code number 2266 on each conforming pressure equipment

### C € 2266

The proof for compliance was shown by means of an initial shop-audit. This certificate is valid only in connection with this initial shop-audit report No.: 20210312-22373-553551329-200-421412.

This certificate expires :	01. 05.2024
Certificate-registration-No.:	Z-D-001-14722/21

The validity of this certificate is based on **ongoing surveillance** activities by means of unexpected visits at random intervals conducted by this certificate-issuing notified body.

Halle, 26.04.2021

DEKRA 2266

Conformity assesment body for pressure equipment